

銅獎
Bronze Award



酒店及餐廳
Hotels and Restaurants

稻香集團



稻香集團 - 鍾菜
Tao Heung Group Limited -
Chung's Cuisine

稻香集團一直領導業內潮流，致力持續推行環境保護措施，融合嶄新科技及資源節約，達至環保效益。集團更積極鼓勵同事執行環保計劃，時刻為環保出一分力。

Tao Heung Group has always been at the forefront of innovation in the industry, focusing on integrating cutting-edge technologies with energy conservation scheme to achieve environmental sustainability. In Tao Heung Group, everyone is encouraged to implement new environmental protection programs to work towards a better environment.



集團部份分店位置採用自然光代替電能以節約能源。
At our branches, natural light is used wherever possible to reduce electricity consumption.



為支持環保、節約能源，分店更設有分區控制冷氣及電掣開關時間總表。
To minimize energy consumption, our branches have been equipped with zone-control air conditioning system and a well-organized electricity usage schedule.



集團為節約用紙，會透過網上系統訊息傳遞平台發放資訊。
Tao Heung Group uses an online information system as the main communication platform to reduce paper consumption.